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Geachte mevrouw A. Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de WD 
over snel internet op het platteland zoals ingediend op 18 augustus 2015. 
Het college van Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 22 
september 2015. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris,^ de voorzitter 

mr. dre T. van der Wal L. Verbeek 

Inlichtinsen bij 

E.M. Strating 
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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de WD over snel internet op het platteland, 
ingediend op 18 augustus 2015, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 22 september 2015 (1785402). 

1. Bent U bekend met de berichtgeving in de diverse bladen? 
Wij zijn zeker bekend met de berichtgeving in de diverse bladen. 

2. Bent U bekend met de nota van de PO-raad ? Zo ja, kunt U deze aan Provinciale Staten ter 
beschikking stellen. 

Bij ons weten bestaat er geen nota van de PO-raad betreffende dit onderwerp. Wij kunnen deze dan 
ook niet ter beschikking stellen aan de Provinciale Staten. 

Over genoemd onderwerp is contact geweest met de PO-raad. Zij meiden ons dat voor het pleidooi 
voor sneller internet op alle scholen gebruik is gemaakt van cijfers uit een onderzoek dat is 
uitgevoerd in het kader van het Doorbraakproject Onderwijs en ICT, en dat zich richt op 
(gezamenlijke) inkoop in het primair onderwijs. Daarover vindt u meer informatie via bij gevoegde 
lirik: http://doorbraakonderwiisenict.nl/nieuws/detail/advies-inkoop-gereed-vervolgstappen-
bepaald. Meer cijfers kunt u ook vinden in een artikel van Kennisnet: 
https://wwvv.kennisnet.nl/artikel/snel-internet-nood2akeU1k-voor-sürrirner-onden<vijs/ 
In laatstgenoemde artikel is een overzicht opgenomen van het aandeel scholen dat wél de 
beschikking heeft over glasvezel. In Flevoland is dat percentage 68%. Dit blijkt het hoogste 
percentage scholen in Nederland. Genoemde rapportage is niet openbaar omdat er op dit moment 
een update van het rapport plaatsvindt, waarin ook de beschikbaarheid van kabel wordt 
meegenomen. 

3. Wat is de stand van zaken met betrekking tot uitwerking van de motie van 17 september 
2014 van de WD-fractie? 

Bij de motie van Provinciale Staten (1660786), nummer 1 van 17 september 2014, wordt GS 
gevraagd een programma van eisen te definiëren waarmee marktpartijen een business case kunnen 
opstellen voor snel Internet in het buitengebied van de provincie en dit uiterlijk het eerste kwartaal 
van 2015 voor te leggen aan Provinciale Staten van Flevoland. Middels een mededeling is PS op 16 
maart 2015 geïnformeerd over het door Dialogic uitgevoerde onderzoek (1718862). 
Op dit moment (september 2015) zijn wij in gesprek met gemeenten, andere provincies, het 
Ministerie van Economische Zaken, LTO-Noord en onderzoeksbureaus om vervolgstappen te bepalen. 
Dit heeft geleid tot een eerste vervolgonderzoek voor Noord-Flevoland. Het onderzoek richt zich op 
de vraag wat de meest duurzame oplossing is voor de realisatie van snel internet in het 
buitengebied van Noord-Flevoland gelet op in ieder geval techniek, planning en kosten. In de 
Beeldvorming Commissie Duurzaamheid eind oktober kunnen wij u over het onderzoek en over de 
vervolgstappen nader informeren. 

4. Er zijn initiatieven in Noordelijk Flevoland en in de NOP voor toepassing van een Greenet 
systeem. Draadloos. Bent U daarmee bekend? 

Er is overleg (geweest) tussen provincie en gemeente. Wij zijn volledig geïnformeerd over de 
initiatieven die op dit moment spelen binnen deze gemeente en zijn ook gezamenlijk opdrachtgever 
voor een vervolgonderzoek in Noord Flevoland zoals benoemd onder vraag 3. De toepassing van 
draadloze technieken en de toepassing van glasvezel voor snel internet worden in het onderzoek 
naast elkaar gezet. 

Zoals aangegeven in het antwoord op vraag 3 wordt u in de Beeldvorming Commissie Duurzaamheid 
eind oktober over het onderzoek en over de vervolgstappen nader geïnformeerd. 



5. Wat is de stand van zaken van het overleg met de gemeenten NOP, Dronten, Zeewolde en 
Lelystad? 

Er is overleg geweest tussen de provincie en alle gemeenten over het dossier 'snel internet in 
landelijk gebied'. Met de gemeente Noordoostpolder is een vervolgonderzoek gestart zoals 
toegelicht in de beantwoording van vraag 3 en 4. Alle gemeenten zijn hierover geïnformeerd. 

6. Bent U in overleg met de diverse partijen zoals kabelmaatschappijen, investeringsfondsen 
zoals CIF (zie ook gedeputeerde Van Dijck uit Gelderland). 

Er zijn gesprekken tussen de gemeente Noordoostpolder en CIF (Communication Infrastructure 
Fund). Wij worden hier inhoudelijk over geïnformeerd. 

Daarnaast is het onderwerp 'Breedband' opgenomen in de verzameltabel van potentiële EFSI 
projecten (Europees Fonds voor Strategische Investeringen, ook wel Juncker genoemd). In IPO
verband wordt gesproken over de mogelijkheden om gezamenlijk voorstellen voor breedband in het 
kader van EFSI uit te werken. 

7. Heeft u een beeld van de investeringskosten en de bijdragen die haalbaar zijn bij de 
gebruikers. 

Het onderzoek zoals dit op dit moment voor Noord Flevoland wordt uitgevoerd brengt onder andere 
de investeringskosten in beeld voor meerdere scenario's. Het is niet aan de provincie om de 
haalbaarheid van bijdragen bij de gebruikers te bepalen. 

8. In hoeverre heeft Uw college onderzoek gedaan naar Europese subsidiemogelijkheden? 

In de afweging van financieringsmodellen wordt de mogelijkheid van Europese financieringsbronnen 
eveneens bekeken. Wij verwijzen u ook naar het antwoord op vraag 6. 

9. Wanneer komt U met een nader voorstel naar de Commissie Duurzaamheid? 

In de Beeldvorming Commissie Duurzaamheid eind oktober kunnen wij u over het lopende onderzoek 
en de vervolgstappen nader informeren. 


